

國立中興大學循環經濟研究學院安普新獎學金核發要點

NCHU Academy of Circular Economy Guidelines for the Issuance of the AMPACS Scholarship

112 年 05 月 25 日 安普新獎學金委員會通過
May 25, 2023, Approved by the Scholarship Committee Meeting
113 年 08 月 28 日 安普新獎學金委員會修訂
August 28, 2024, Revised by the Scholarship Committee Meeting
113 年 10 月 14 日 安普新獎學金委員會修訂
October 14, 2024, Revised by the Scholarship Committee Meeting
114 年 8 月 21 日 安普新獎學金委員會修訂
August 21, 2025, Revised by the Scholarship Committee Meeting

- 一、 為協助循環經濟研究學院招收優秀人才，鼓勵優秀的學生就讀本學院，設置本要點。

Article 1 These guidelines are established to assist the Academy of Circular Economy in recruiting outstanding talents and encouraging excellent students to enroll in the college.

- 二、 申請資格：

- (一) A 類：本校大學部學生畢業一年內加入循環經濟研究學院成為碩士一般生(不含在職生)且不具全職工作者，以及本校碩士班學生應屆畢業加入循環經濟研究學院成為博士一般生(不含在職生)且不具全職工作者。
- (二) B 類：不限畢業學校，加入循環經濟研究學院成為碩博班一般生(不含在職生)且不具全職工作者。
- (三) 申請者畢業總成績須 80 分(含)以上或畢業系所排名需於 20%(含)以內。
申請 A 類資格不符者，自動轉為申請 B 類。

Article 2 Eligibility:

1. Category A:

Graduates of National Chung Hsing University (NCHU) who enroll in the Academy of Circular Economy as regular master's students (excluding in-service students) within one year of obtaining their bachelor's degree and do not hold full-time employment.

Current master's students at NCHU who enroll in the College of Circular Economy Research as regular doctoral students (excluding in-service students) upon graduation and do not hold full-time employment.

2. Category B:

Open to graduates from any university who enroll in the College of Circular

Economy Research as regular master's or doctoral students (excluding in-service students) and do not hold full-time employment.

3. Applicants must have a minimum overall graduation score of 80 or rank within the top 20% of their graduating class.

Applicants who do not meet the requirements for Category A will automatically be considered for Category B.

三、甄選標準及金額：

- (一) A 類及 B 類名額，考量各領域平衡並擇優給予，A 類為優先考量。
 - (二) 在獲獎同學中，遴選「菁英獎學金」給予 12,000/月，「優秀獎學金」給予獎學金 6,000/月。獲獎者於指導教授確定後並由指導教授同意可開始每月領取，至少一年 12 個月，第一年期滿繳交之定期評量報告表經委員會評審通過後，方可續領第二年，至多領兩年共 24 個月。申請提早入學者可溯及其入學時間給予獎金。
- 各類獲獎名額及金額由委員會審定。

Article 3 Selection Criteria and Scholarship Amount:

- 1. The number of recipients for Category A and Category B will be determined based on field balance and merit, with Category A applicants given priority consideration.
- 2. Among the scholarship recipients, the following awards will be granted:
 - Elite Scholarship: NT\$12,000 per month
 - Excellence Scholarship: NT\$6,000 per month.

Recipients can receive their monthly scholarship after confirming their advisor and obtaining their approval. The scholarship is granted for at least 12 months (one year). After the first year, recipients must submit a progress evaluation report, which the committee must review and approve before the scholarship can be renewed for a second year. The maximum scholarship duration is 24 months (two years).

Students who enroll early may receive retroactive scholarship payments starting from their enrollment date.

The committee will determine the final number of recipients and scholarship amounts.

四、申請資料：

- (一) 碩班新生：安普新獎學金申請表、大學部歷年成績單及其他有助審查的文件。
- (二) 博班新生：安普新獎學金申請表、大學部與碩士班歷年成績單，學

位論文或論文初稿及其他有助審查的文件。

Article 4 Application Documents:

1. New Master's Program Students: AMPACS Scholarship application form, undergraduate academic transcript(s), and any other documents that may support the review process.
2. New Doctoral Program Students: AMPACS Scholarship application form, undergraduate and master's academic transcript(s), thesis or thesis draft, and any other documents that may support the review process.

五、 申請時間：於開學後兩週內繳交安普新獎學金申請表等資料，安普新獎學金申請表如附件一。

Article 5 Application Period: Applicants must submit the AMPACS Scholarship application form and required documents within two weeks after the semester begins. The application form is attached as Attachment 1.

六、 審查方式：由「安普新獎學金」委員會負責獎學金之審查與管理。

Article 6 Review Process: The Scholarship Committee reviews and manages the scholarship applications.

七、 次年續領條件：

- (一) 獲獎同學第一學年成績平均須達 80 分(含)以上始具續領申請資格，成績平均未達 80 分者不得申請續領。
- (二) 獲獎同學繳交之定期評量報告表，由本安普新獎學金委員會綜合評定之。獲選「菁英獎學金」者，定期評量報告表之評審表總分未達 85 分(含)以上者，第二學年不得續領「菁英獎學金」，但評審表總分達 80 分(含)以上，第二學年可轉領「優秀獎學金」；獲選「優秀獎學金」者，定期評量報告表之評審表總分未達 80 分(含)以上者，第二學年不得續領「優秀獎學金」，評審表格如附三。獲獎同學須於第一學年 6 月底前繳交定期評量報告表，定期評量報告表如附件二。
- (三) 獲獎同學須於第二學年獎勵期滿前一個月繳交獎勵期滿效益追蹤評量報告表供委員會備查，始可領取第 24 個月之獎勵，獎勵期滿效益追蹤評量報告表如附件四。

Article 7 Conditions for Renewal in the Following Year:

1. Scholarship recipients must achieve an average grade of at least 80 points in their first academic year to qualify for renewal. Those with an average grade below 80 points are ineligible to reapply.
2. Recipients must submit periodic evaluation reports for comprehensive

assessment by the Scholarship Committee.

- Elite Scholarship Recipients: If the total evaluation score is below 85 points, they will not be eligible for the Elite Scholarship in the second year. However, if the score is 80 points or above, they may transfer to the Outstanding Scholarship.
- Excellence Scholarship Recipients: If the total evaluation score is below 80 points, they will not be eligible for renewal. The evaluation form is attached as Attachment 3. Recipients must submit the periodic evaluation report by the end of June in the first academic year (see Attachment 2).

3. Recipients must submit an Effectiveness Tracking Evaluation Report one month before the end of the second-year scholarship period for committee review. The final month's (24th-month) scholarship will only be issued upon approval. The tracking report is attached as Attachment 4.

八、 凡畢業、休學或退學研究生之獎學金，自畢業、休/退學翌月起停止發放。

Article 8 Termination of Scholarship for graduates, leave of absence, or withdrawal:

Scholarship payments will cease starting the month after a recipient graduates, takes a leave of absence, or withdraws from their studies.

九、 獲獎同學若參與研究計畫工作不力，或觸犯校規受記過以上處分者，或每月曠課時數超過三分之一者，且指導教授或授課教師因學生有上述情況或其他因素，經本安普新獎學金委員會審查確認，隨時可提出停發該生獎學金。

Article 9 The Scholarship Committee reserves the right to terminate a recipient's scholarship if they:

- Fail to perform adequately in research projects
- Violate university regulations, resulting in disciplinary action
- Have an absentee rate exceeding one-third of the total class hours per month
- Are reported by their advisor or course instructor for any of the above reasons or other significant concerns.

十、 核配獎學金：獎學金第二年續領審查未通過之名額，開放碩博士二年級學生申請，年限一年。

Article 10 Scholarship Allocation: In the event that a recipient's application for scholarship renewal in the second year is not approved, the resulting vacancy shall be opened for application to second-year master's and doctoral students.

The term of the scholarship thus allocated shall be limited to one year.

十一、 本要點經「安普新獎學金」委員會通過後施行，修正時亦同。

Article 11 These guidelines shall take effect upon approval by the Scholarship Committee and remain in effect even after amendments are made.

國立中興大學循環經濟研究學院
安普新獎學金申請表
NCHU Academy of Circular Economy
AMPACS Scholarship Application Form

申請類別 Application category	博/碩士班 PhD/Master's program	姓名 Name	學號 Student ID
☐ A 類 ☐ B 類	☐ 博士班一般生新生 PhD program regular student (new student) ☐ 碩士班一般生新生 Master's program regular student (new student)		
就讀學程 Degree Program	☐ 半導體與綠色科技學位學程 Semiconductor and Green Technology ☐ 工業與智慧科技學位學程 Industrial and Smart Technology ☐ 生物與永續科技學位學程 Biological and Sustainable Technology ☐ 特用作物及代謝體學位學程 Specialty Crops and Metabolomics ☐ 植物保健學位學程 Plant Health Care ☐ 國際精準農企業發展學位學程 International Precision Agribusiness Development		
指導教授同意簽章 Advising Professor Signature			

應繳交 資料 Required Documents	☐ 安普新獎學金申請表 AMPACS Scholarship Application Form ☐ 歷年成績單(須包含班排名及系所排名) Academic transcripts from all years (must include class ranking and department ranking) ☐ 學位論文/論文初稿(博士班一般生) Thesis / Draft of the thesis (PhD regular student)
------------------------------------	--

※注意事項 Notes：

☐ 申請者請確認已詳閱並同意此安普新獎學金核發要點。

The applicant has read and agreed to the AMPACS scholarship awarding criteria.

申請人簽名 Applicant Signature： _____

申請日期 Date： _____

國立中興大學循環經濟研究學院「安普新獎學金」

定期評量報告表

NCHU Academy of Circular Economy

AMPACS Scholarship

Periodic evaluation report

112 年 5 月 25 日安普新獎學金委員會核定

May 25, 2023, Approved by the Scholarship Committee Meeting

113 年 8 月 28 日安普新獎學金委員會修訂

August 28, 2024, Revised by the Scholarship Committee Meeting

114 年 8 月 21 日安普新獎學金委員會修訂

August 21, 2025, Revised by the Scholarship Committee Meeting

一、基本資料暨受獎勵期間學習成績及研究績效(由受獎勵人填寫)

Basic information and academic performance and research achievements during
the award period (to be filled out by the awardee)

☐ 碩班 Master's program ☐ 博班 PhD program	姓名 Name		學程 Degree Programs	
獎勵期間 Duration of scholarship	第_____年 First / Second Year _____年_____月 至_____年_____月 From _____ to _____(MM/YYYY)	獎勵金額 Scholarship Amount	☐ 每月 6,000 元。 NT\$ 6,000/per month ☐ 每月 12,000 元。 NT\$ 12,000/per month	
1.受獎勵期間學年 總成績 Overall academic performance for the scholarship period	第 1 學期 First semester : 第 2 學期 Second semester :			
2.主要研究內容概 述。(如論文或參與 研究計畫等) Summary of the leading research				

content (e.g., thesis, participation in research projects, etc.)	
3.具體研究績效或成果概述(如有量化成果請逐一敘明 Summary of specific research performance or outcomes (please specify each quantified result, if applicable)	
4.研究成果效益之概述(如技術研發、產業應用等) Overview of research Outcomes (such as technology development, industrial applications, etc.)	

二、研究報告(目前或未來研究內容、現況研究績效、目前或預期研究成果)：字體大小 12 號字、單行間距、頁數至少 10 頁。

三、研究績效統計表(由受獎勵人填寫)

Research performance statistics table (to be filled out by the awardee)

成果項目 Outcome Items			量化 Quantification	單位	說明： 各成果項目請附佐證資料或細項說明，如期刊名稱、年份、卷期、起訖頁數、證號...等。 Description: Please provide supporting documents or detailed explanations for each achievement item, such as the journal name, year, volume and issue, page numbers, certificate number, etc.
國內 Domestic	學術性 論文 Academic Paper	期刊論文 Journal Article		篇	
		研討會論文 Conference Paper			
		專書 Monograph		本	
		專書論文 Book Chapter		章	
		技術報告 Technical Report		篇	

		其他 Other		篇	
國外 International	學術性 論文 Academic Paper	期刊論文 Journal Article		篇	
		研討會論文 Conference Paper			
		專書 Monograph		本	
		專書論文 Book Chapter		章	
		技術報告 Technical Report		篇	
		其他 Other		篇	
其他成果 Other Outcomes (無法以量化表達之成果如獲得之獎項、協助辦理之重要學術活動、執行之國際合作、研究成果具重要影響力及其他協助產業技術發展之具體效益事項等，請以文字敘述填列。) (Achievements that cannot be quantified, such as awards received, important academic activities organized, international collaborations executed, research outcomes with significant impact, and other specific benefits to industry technology development, etc., should be described in the text.)					

四、評量(由指導教授填寫)

Evaluation (to be filled out by the advisor)

1.研究績效評語 (如學習狀況、研究進展、研究潛力等) Research performance comments (Such as academic performance, research progress, research potential, etc.)	
2.指 導 建 議 Advising Recommendations	

備註: 若於學年中途更換指導教授, 則該學年度之定期評量應由現任之指導教授給予研究績效評語及建議。

Note: If the advisor changes during the academic year, the current advisor should provide the periodic evaluation for that year, including research performance comments and recommendations.

申請人簽章 Applicant Signature : _____

指導教授簽章 Advising Professor Signature : _____

學程主任簽章 Director Signature : _____

五、安普新獎學金委員會審查結果（下學年該獲獎學生續領資格）（本欄位由委員會填寫）

AMPACS Scholarship Committee review results (eligibility for the award recipient to continue receiving the scholarship in the next academic year) (to be filled out by the committee)

☐通過 Approved

☐不通過 Not approved

委員會召集人簽章 Committee Chair Signature : _____

中 華 民 國 年 月 日

※請將本評量表及佐證資料送至安普新獎學金委員會審核，如未於委員會規定期限內繳交，視同放棄續領資格

※Please submit this evaluation form and supporting documents to the AMPACS Scholarship Committee for review. If not submitted within the deadline set by the committee, it will be considered a forfeiture of the eligibility for continued scholarship.

國立中興大學循環經濟研究學院「安普新獎學金」 定期評量報告評審表(菁英) NCHU Academy of Circular Economy AMPACS Scholarship Periodic Evaluation Report Review Form(Elite)			
學生姓名 Name		學 號 Student ID	
學程名稱 Degree Program		指導教授 Advising Professor	
班 別 Category	☐ 碩士班 Master's program ☐ 博士班 PhD program	核發金額 Scholarship Amount	12,000 元 NT\$ 12,000
A	第一學年學業成績 First-year academic performance	60%	
B	研究報告 Research report	15%	
C	發表期刊論文成績 Publication of journal article performance	5%	
D	研討會發表 Conference presentation	5%	
E	整體表現評分 Overall performance	15%	
項 目 總 分 Total Score		100%	
評審分數計算方式(菁英) Review score calculation method (Elite) : 1. 第一學年學業平均成績 (A 項)：佔總分 60% First-year academic average score (A): 60% 2. 研究報告(目前或未來研究內容、現況研究績效、目前或預期研究成果) (B 項)：佔總分 15%，頁數至少 10 頁，單行間距、12 號字。 Research report (current or future research plans, current research performance,			

current or expected research outcomes)(B): 15%, The report must be at least 10 pages long, using 12-point font and single spacing.

3. 發表期刊論文成績 (C 項): 佔總分 5%

Publication of journal article performance (C): 5%

(1) 發表 SCI 或 SSCI 論文一篇為第一作者得 5%

Publishing one SCI or SSCI paper as the first author earns 5%

(2) 發表 SCI 或 SSCI 論文一篇為第二或第三作者得 4%，為第四作者(含)後得 2%，如多篇可累計

Publishing one SCI or SSCI paper as the second or third author earns 4%, as the fourth author (or beyond) earns 2%. If multiple papers are published, the scores can be accumulated.

(3) 發表外文期刊一篇為第一作者得 2%，第二作者(含)後得 1%，如多篇可累計

Publishing one paper in a foreign-language journal as the first author earns 2%, and the second (or beyond) earns 1%. If multiple papers are published, the scores can be accumulated.

(4) 發表中文期刊一篇為第一或合著者得 1%，如多篇可累計

Publishing one paper as the first author or co-author in a Chinese-language journal earns 1%. If multiple papers are published, the scores can be accumulated.

(5) C 項加總最多得 5%

Totals up to a maximum of 5%

4. 研討會發表 (D 項): 佔總分 5%

Conference presentation (D): 5%

(1) 於國際研討會發表論文一篇口頭得 5%、張貼海報得 3%，如多篇可累計

Presenting one paper at an international conference: 5% for oral presentation, 3% for poster presentation. If multiple papers are presented, the scores can be accumulated.

(2) 於國內研討會發表論文一篇口頭得 3%、張貼海報得 2%，如多篇可累計

Presenting one paper at a domestic conference: 3% for oral presentation, 2% for poster presentation. If multiple papers are presented, the scores can be accumulated.

(3) D 項加總最多得 5%

Totals up to a maximum of 5%

5. 整體表現評分 (E 項)：佔總分 15%，計算方法如下：

Overall performance (E): 15%

由「安普新獎學金」委員會委員參考申請人之資料與前四項(A、B、C、D)之評分結果對每一位申請人進行整體表現評分。

The AMPACS Scholarship Committee members will refer to the applicant's information and the scores from the first four sections (A, B, C, D) to provide an overall performance rating for each applicant.

6. 獲選「菁英獎學金」者，該評審表總分未達 85 分(含)以上者第二學年不得續領「菁英獎學金」，但如評審表總分達 80 分(含)以上，第二學年可轉領「優秀獎學金」；獲選「優秀獎學金」者，該評審表總分未達 80 分(含)以上者第二學年不得續領「優秀獎學金」。

Those selected for the 'Elite Scholarship' who score below 85 points (inclusive) on the evaluation form will not be eligible to continue receiving the 'Elite Scholarship' in the second academic year. However, if the score reaches 80 points (inclusive) or above, they may switch to receiving the 'Outstanding Scholarship' in the second academic year. Those selected for the 'Outstanding Scholarship' who score below 80 points (inclusive) on the evaluation form will not be eligible to continue receiving the 'Outstanding Scholarship' in the second academic year.

國立中興大學循環經濟研究學院「安普新獎學金」 定期評量報告評審表(優秀) NCHU Academy of Circular Economy AMPACS Scholarship Periodic Evaluation Report Review Form(Excellence)			
學生姓名 Name		學 號 Student ID	
學程名稱 Degree Program		指導教授 Advising Professor	
班 別 Category	☐ 碩士班 Master's program ☐ 博士班 PhD program	核發金額 Scholarship Amount	6,000 元 NT\$ 6,000
A	第一學年學業成績 First-year academic performance	75%	
B	研究報告 Research report	15%	
C	發表期刊論文成績 Publication of journal article performance	5%	
D	研討會發表 Conference presentation	5%	
項 目 總 分 Total Score		100%	
評審分數計算方式(優秀) Review score calculation method (Excellence) : 1. 第一學年學業平均成績 (A 項) : 佔總分 75% First-year academic average score (A): 75% 2. 研究報告(目前或未來研究內容、現況研究績效、目前或預期研究成果) (B 項) : 佔總分 15% , 頁數至少 10 頁 , 單行間距、12 號字。 Research report (current or future research plans, current research performance, current or expected research outcomes)(B): 15%, The report must be at least 10 pages long, using 12-point font and single spacing.			

3. 發表期刊論文成績 (C 項): 佔總分 5%
- Publication of journal article performance (C): 5%
- (1) 發表 SCI 或 SSCI 論文一篇為第一作者得 5%
- Publishing one SCI or SSCI paper as the first author earns 5%
- (2) 發表 SCI 或 SSCI 論文一篇為第二或第三作者得 4%，為第四作者(含)後得 2%，如多篇可累計
- Publishing one SCI or SSCI paper as the second or third author earns 4%, as the fourth author (or beyond) earns 2%. If multiple papers are published, the scores can be accumulated.
- (3) 發表外文期刊一篇為第一作者得 2%，第二作者(含)後得 1%，如多篇可累計
- Publishing one paper in a foreign-language journal as the first author earns 2%, and the second (or beyond) earns 1%. If multiple papers are published, the scores can be accumulated.
- (4) 發表中文期刊一篇為第一或合著者得 1%，如多篇可累計
- Publishing one paper as the first author or co-author in a Chinese-language journal earns 1%. If multiple papers are published, the scores can be accumulated.
- (5) C 項加總最多得 5%
- Totals up to a maximum of 5%
4. 研討會發表 (D 項): 佔總分 5%
- Conference presentation (D): 5%
- (1) 於國際研討會發表論文一篇口頭得 5%、張貼海報得 3%，如多篇可累計
- Presenting one paper at an international conference: 5% for oral presentation, 3% for poster presentation. If multiple papers are presented, the scores can be accumulated.
- (2) 於國內研討會發表論文一篇口頭得 3%、張貼海報得 2%，如多篇可累計
- Presenting one paper at a domestic conference: 3% for oral presentation, 2% for poster presentation. If multiple papers are presented, the scores can be accumulated.
- (3) D 項加總最多得 5%
- Totals up to a maximum of 5%
5. 獲選「菁英獎學金」者，該評審表總分未達 85 分(含)以上者第二學年不得

續領「菁英獎學金」，但如評審表總分達 80 分(含)以上，第二學年可轉領「優秀獎學金」；獲選「優秀獎學金」者，該評審表總分未達 80 分(含)以上者第二學年不得續領「優秀獎學金」。

Those selected for the 'Elite Scholarship' who score below 85 points (inclusive) on the evaluation form will not be eligible to continue receiving the 'Elite Scholarship' in the second academic year. However, if the score reaches 80 points (inclusive) or above, they may switch to receiving the 'Outstanding Scholarship' in the second academic year. Those selected for the 'Outstanding Scholarship' who score below 80 points (inclusive) on the evaluation form will not be eligible to continue receiving the 'Outstanding Scholarship' in the second academic year.

國立中興大學循環經濟研究學院「安普新獎學金」

獎勵期滿效益追蹤評量報告表

NCHU Academy of Circular Economy

AMPACS Scholarship

Post-award effectiveness follow-up evaluation report

112 年 5 月 25 日安普新獎學金委員會核定

May 25, 2023, Approved by the Scholarship Committee Meeting

113 年 8 月 28 日安普新獎學金委員會修訂

August 28, 2024, Revised by the Scholarship Committee Meeting

114 年 10 月 15 日安普新獎學金委員會修正

October 15, 2025, Revised by the Scholarship Committee Meeting

一、基本資料暨受獎勵期間學習成績及研究績效(由受獎勵人填寫)

Basic information and academic performance and research

achievements during the award period (to be filled out by the awardee)

☐ 碩班 Master's program ☐ 博班 PhD program	姓名 Name		學程 Degree Program	
全程獎勵期間 Duration of scholarship	_____ 年 _____ 月 至 _____ 年 _____ 月 From _____ to _____ (MM/YYYY)			
1. 受獎勵期間學業 表現 Academic performance during the Scholarship period	檢附「歷年成績單」 Attach academic transcripts from previous years			

2. 受獎勵期間研究 表現 Research performance during the award period	(研究內容、績效及成果說明，並檢附佐證文件) (Description of research content, performance, and outcomes, along with supporting documents)
---	---

二、研究績效統計表【全程獎勵期間總計】(由受獎勵人填寫)

Research performance statistics table [Total for the entire award period] (to be filled out by the awardee)

成果項目 Outcome Items			量化 Quantification	單位	說明： 各成果項目請附佐證資料或細項說明，如期刊名稱、年份、卷期、起訖頁數、證號...等。 Description: Please provide supporting documents or detailed explanations for each achievement item, such as the journal name, year, volume and issue, page numbers, certificate number, etc.
國內 Domestic	學術性 論文 Academic paper	期刊論文 Journal Article		篇	
		研討會論文 Conference Paper			
		專書 Monograph		本	
		專書論文 Book Chapter		章	
		技術報告 Technical Report		篇	
		其他 Other		篇	

國外 International	學術性 論文 Academic paper	期刊論文 Journal Article		篇	
		研討會論文 Conference Paper			
		專書 Monograph		本	
		專書論文 Book Chapter		章	
		技術報告 Technical Report		篇	
		其他 Other		篇	
其他成果 Other outcomes (無法以量化表達之成果如獲得之獎項、協助辦理之重要學術活動、執行之國際合作、研究成果具重要影響力及其他協助產業技術發展之具體效益事項等，請以文字敘述填列。) (Achievements that cannot be quantified, such as awards received, important academic activities organized, international collaborations carried out, research outcomes with significant impact, and other specific benefits to industry technology development, etc., should be described in the text.)					

三、研究報告(目前或未來研究內容、現況研究績效、目前或預期研究成果)：字體大小 12 號字、單行間距、頁數至少 10 頁。

Research report (current or future research plans, current research performance, current or expected research outcomes): The report must be at least 10 pages long, using 12-point font and single spacing.

四、評量(由指導教授填寫)

Evaluation (to be filled out by the advisor)

1.研究績效評語 Research performance comments (如學習狀況、研究進展、研究潛力等) (Such as academic performance, research progress, research potential, etc.)	
2.整體表現意見 Overall performance	☐ 優 Excellent ☐ 良 Good ☐ 尚可 Acceptable ☐ 不佳 Poor

申請人簽章 Applicant Signature : _____

指導教授簽章 Advising Professor Signature : _____

學程主任簽章 Director Signature : _____

委員會召集人簽章 Committee Chair Signature : _____

中 華 民 國 年 月 日

※請將本評量表及佐證資料送至安普新獎學金委員會審核及備查。

※Please submit this evaluation form and supporting documents to the AMPACS Scholarship Committee for review and record.